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UCHWAŁA NR XXVIII/…/2020 

RADY MIEJSKIEJ W ZDUNACH 

z dnia 27 stycznia 2021 r. 

 

w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Stałych  

 

Na podstawie art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2020 

r., poz. 713 z późn. zm.) oraz na podstawie §72 ust. 1 Uchwały nr XII/84/2011 Rady Miejskiej w 

Zdunach z dnia 28 listopada 2011 r. w sprawie Statutu Gminy Zduny (Dz. U. Woj. Wielkopolskiego 

z 2012r. poz. 1071 z póź. zm.) uchwala się co następuje: 

 

§ 1. Przyjmuje się sprawozdanie z działalności Komisji Stałych za 2020 rok stanowiące załączniki 

do niniejszej uchwały: 

1) Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu stanowiący załącznik nr 1 do niniejszej 

uchwały, 

2) Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska stanowiący załącznik nr 2 do niniejszej 

uchwały, 

3) Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej stanowiący załącznik nr 3 do niniejszej uchwały. 

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
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Uzasadnienie  

 

Zgodnie z art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2019 r. poz. 

506 z późn. zm.) oraz na podstawie §72 ust. 1 Uchwały nr XII/84/2011 Rady Miejskiej w Zdunach z 

dnia 28 listopada 2011 r. w sprawie Statutu Gminy Zduny Komisje Stałe składają Radzie 

sprawozdania ze swojej działalności za rok poprzedni w terminie do dnia 31 marca br.  

 

W związku z powyższym podjęcie uchwały jest uzasadnione. 
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Załącznik nr 1 

UCHWAŁA NR XXVIII/…/2020 

RADY MIEJSKIEJ W ZDUNACH 

z dnia 27 stycznia 2021 r. 

 

 

 

Sprawozdanie z działalności 

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu  

 

ZA ROK 2020 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zduny, 31 grudnia 2020r. 
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1. Skład Komisji  

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu została powołana uchwałą nr II/04/2018 Rady 

Miejskiej w Zdunach z dnia 29 listopada 2018 r. w sprawie liczby, rodzaju i składów osobowych 

stałych Komisji Rady Miejskiej w Zdunach w następującym składzie: 

 Radna Sławomira Kuś – Przewodnicząca Komisji 

 Radny Dionizy Waszczuk – Z-ca Przewodniczącej Komisji 

 Radny Michał Płonka 

 Radna Mirosława Sajur 

 Radna Monika Paszek  

Skład komisji w roku sprawozdawczym nie zmienił się. 

2. Do zakresu działania Komisji należą w szczególności zagadnienia: 

gospodarki terenami, gminnych dróg, ulic, mostów, placów oraz organizacji ruchu drogowego, 

zaopatrzenia w energię elektryczną i cieplną oraz gaz, lokalnego transportu zbiorowego, gminnego 

budownictwa mieszkaniowego, targowisk i hal targowych, zieleni gminnej, zadrzewień, cmentarzy 

gminnych, utrzymania gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej oraz obiektów 

administracyjnych, ładu przestrzennego, porządku publicznego i ochrony przeciwpożarowej, 

gospodarki nieruchomościami, budżetu. 

3. Tematyka posiedzeń 

Komisja Rozwoju Gospodarki Rolnictwa i Budżetu w okresie sprawozdawczym odbyła 9 

posiedzeń, w tym 1 wspólne z Komisją Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska oraz 

Komisją Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej.  

Komisja Rozwoju Gospodarki Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała 68 projektów uchwał. 

Ze względu na sytuacje epidemiologiczną w kraju i na świecie od kwietnia komisje odbywały 

się w trybie zadanym lub korespondencyjnym.  

W trakcie roku komisja zajmowała się następującymi tematami: 

 Funkcjonowanie sali Wiejskiego Domu Kultury Bestwinie - posiedzenie wyjazdowe. 

W styczniu członkowie komisji udali się do Bestwina do sali wiejskiej. Z zasadami funkcjonowania 

sali zapoznał radnych sołtys wsi Bestwin Grzegorz Szafraniak. 

Sala Wiejskiego Domu Kultury w sołectwie Bestwin została wyremontowana przy 

współfinansowaniu ze środków Samorządowego Województwa Wielkopolskiego w ramach 

programu "Wielkopolska Odnowa Wsi 2013-2020”, z konkursu „Pięknieje wielkopolska wieś”. 

Wartość projektu wyniosła 112.122,74 zł. Koszty kwalifikowane wyniosły 93.482,74 zł. Ważnym 

elementem finansowej układanki był wkład własny mieszkańców, który wyceniono 

 na 18.640,00 zł. Dotacja Samorządu Województwa Wielkopolskiego wyniosła 30.000,00zł 
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Mieszkańcy Bestwina wyasygnowali z funduszu sołeckiego 8.362,77 zł. Resztę zabezpieczono w 

budżecie Gminy Zduny (55.119,97zł). 

W ramach projektu dokonano remontu i poprawy funkcjonalności sali poprzez wyrównanie podłoży 

betonowych, wyłożenie na podłogę wykładziny PCV do obiektów użyteczności publicznej, 

renowację podłoża drewnianego sceny, rozebranie boazerii sufitowej drewnianej, ułożenie ekranu 

zabezpieczającego z folii oraz izolacji cieplnej z wełny mineralnej o grubości 15 cm i wymianie 

grzejników. Zamontowano także nowe oprawy świetlówkowe z lampami LED. Salę można 

wynajmować na warunkach i zasadach określonych w Zarządzeniu Burmistrza Zdun nr 45/2015 z 

dnia 07.04.2015r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie ze świetlicy wiejskiej w 

Bestwinie oraz wprowadzenia regulaminu korzystania ze Świetlicy Wiejskiej w Bestwinie. 

Administratorem obiektu jest sołtys Bestwina Grzegorz Szafraniak. 

Uwag do funkcjonowania Wiejskiego Domu Kultury Bestwinie nie zgłoszono.  

 „Realizacja zadań z zakresu bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej w Przedszkolu 

Publicznym w Zdunach” 

 Po omówieniu materiałów sesyjnych członkowie komisji udali się do Przedszkola Publicznego w 

Zdunach. Po obiekcie oprowadziła członków komisji dyrektor placówki Kinga Kalak oraz Miłosz 

Zwierzyk. W obiekcie zakończono prace remontowe związane z przebudową poddasza na 

pomieszczenia użytkowe. Została przebudowana drewniana klatka schodowa w celu zwiększenia 

bezpieczeństwa przedszkolaków oraz dobudowano windę osobową. Gmina Zduny na realizację 

zadania pozyskała środki z Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014-

2020 z programu Inwestowanie w rozwój infrastruktury przedszkolnej. Placówka przeszła 

modernizację kuchni i stołówki, którą przystosowano do wymogów sanitarnych i bhp. Obiekt spełnia 

wytyczne z zakresu bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej. 

Członkowie komisji nie wnieśli uwag do funkcjonowania Przedszkola Publicznego w Zdunach.  

 W kwietniu odbyło się posiedzenie wspólne komisji stałych, na którym omamiano 

projekty uchwał. Była to pierwsza komisja w trybie zdalnym. 

 Przygotowania do sezonu letniego na basenie kąpielowym w Zdunach oraz stan 

bezpieczeństwa placu zabaw 

Po omówieniu projektów uchwał członkowie komisji udali się na ul. Ostrowska na basen 

kąpielowy. Na obiekcie trwały prace porządkowe przygotowujące obiekt do sezonu pod rygorem 

sanitarnym.  

 Stan dróg w Gminie Zduny 

Temat przedstawił Tomasz Patalas. W drodze dyskusji członkowie komisji zgłosili prośbę o 

kontrole patrolu policji na ul. Polnej oraz na ul. Mickiewicza w Zdunach. Po zamknięciu ul. 

Kobylińskiej i ul. Kopernika wzmorzył się ruch na ul. Polnej i poruszający się w tym rejonie 
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użytkownicy ruchu nie stosują się do obowiązującego ograniczenia prędkości 40km/h. Natomiast w 

przypadku ul. Mickiewicza użytkownicy ruchu drogowego nie przeszczegają zakazu ruchu na 

odcinku ulicy, na której są prowadzone prace archeologiczne i nie korzystają z wyznaczonego 

objazdu. Wniesiono również o poprawę nawierzchni, poprzez uzupełninie ubytków tłuczniem na ul. 

Piaskowej oraz na mostku na ulicy Masłowskiego w kierunku pl. Skargi.  

Zgłoszono również zapadająca się studzienkę na ul. Polnej 28 w Zdunach. 

Innych uwag, wniosków nie zgłoszono.  

 Funkcjonowanie i realizacja zadań opiekuńczych w Domu Pomocy Społecznej w 

Baszkowie. 

W tym punkcie Dionizy Waszczuk Dyrektor DPS w Baszkowie przedstawił zasady funkcjonowania 

obiektu w sytuacji ogłoszonej epidemii w kraju.  

Pytań, uwag do omawianego tematu nie wniesiono.  

 Zapoznanie się ze stanem technicznym Sali Wiejskiej w Chachalni po modernizacji obiektu 

oraz zapoznanie się ze stopniem realizacji zadania „Budowa ścieżki pieszo-rowerowej  

w miejscowości Chachalnia – etap 1. 

Tematy wynikające z ramowego planu pracy Komisji przedstawił Miłosz Zwierzyk.  

Uwag do tematów nie wniesiono.  

 Zapoznanie się ze stopniem realizacji zadani „Budowa kanalizacji sanitarnej dla miasta 

Zduny – etap 2”. 

Temat z ramowego planu pracy Komisji przedstawił Miłosz Zwierzyk.  

Zadnie „Budowa kanalizacji sanitarnej dla miasta Zduny – etap 2 wraz z modernizacją oczyszczalni 

ścieków w części Stacji Odwadniania Osadu” realizowane były przy współfinansowaniu z funduszu 

Wielkopolskiego Programu Operacyjnego na lata 2014-2020. 

Wartość projektu opiewa na kwotę 5 098 035,46 zł, przy kwocie dofinansowania w wysokości 3 523 

032,62 zł, tj. 70% dofinasowania.  

Otrzymane wsparcie z Urzędu Marszałkowskiego na projekt pn. Budowa kanalizacji sanitarnej dla 

miasta Zduny – etap 2 wraz z modernizacją oczyszczalni ścieków w części Stacji Odwadniania Osadu 

pozwoli na wybudowanie 3,238 km sieci kanalizacji sanitarnej oraz dalszą modernizację oczyszczalni 

ścieków. Prace są prowadzone na ulicach: Mickiewicza, Placu Skargi, Sulmierzyckiej, Wiosenna, 

Podgórnej, Młynarskiej, Strzeleckiej, Reymonta, Słowackiego, Konopnickiej. Oprócz powstania 

nowej kanalizacji sanitarnej poprawi się stan techniczny tych dróg. Na wykonanie robót związanych 

z budową kanalizacji zgłosiło się 8 oferentów. W postępowaniu przetargowym wyłoniono na 

wykonawcę Firmę STANISŁAWKI Jerzy Stanisławski w spadku ze Zdun.  

Ze względu na panującą pandemie COVID-19 oraz natrafienia na ul. Mickiewicza odkrycia 

archeologicznego wykonawca robót przedłożył wniosek o wydłużeniu terminu realizacji inwestycji 
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do końca marca 2021r. Pierwotnie roboty miały być zakończone do końca października 2020r. W 

dalszej części obrad mówca szczegółowo przedstawił działania na ul. Mickiewicza związane z 

odkryciem archeologicznym.  

Prace budowy kanalizacji na wymienionych w zadaniu ulicach związane były również z 

dodatkowymi niedogodnościami min. doszły dodatkowe roboty zlecone wykonawcy, które nie były 

przewidziane w specyfikacji przetargowej tzn. wymiana 300m wodociągów i 600m kanalizacji 

ogólnospławnej, oczekiwanie na wytyczne od Urzędu Ochrony Zabytków (w okresie pandemii urząd 

ten nie funkcjonował i na ul. Mickiewicza od lutego do połowy sierpnia praktycznie prace 

inwestycyjne zostały wstrzymane). Nastąpiły opóźnienia w realizacji przyłączenia energetycznego 

do przepompowni na pl. Skargi. Te czynniki niezależne od wykonawcy spowodowały wydłużenie 

prac w czasie. 

Podsumowując wypowiedź inwestycja budowy kanalizacji etap 2 zrealizowana jest w 80%. Trwają 

prace odtworzeniowe nawierzchni na ulicach objętych pracami kanalizacyjnymi. 

Natomiast modernizacja oczyszczalni ścieków w części Stacji Odwadniania Osadu zostały wykonane 

w 100%. W tym zadaniu trwa realizacja płatności.  

Uwag do tematu nie zgłoszono.  

 Podsumowanie pracy Komisji w 2020r.  

W grudniu Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zapoznała się i przeanalizowała projekt 

budżetu na 2021r., podsumowała prace w roku bieżącym oraz opracowała ramowy plan pracy na 

kolejny rok.  

Ponadto komisja zajmowała się opiniowaniem bieżących projektów uchwał Rady Miejskiej oraz 

wpływającą korespondencją.  

 

4. Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zgłosiła następujące wnioski  

do realizacji: 

4.1. Po wizji lokalnej dróg gminnych komisja wnioskowała do burmistrza Zdun: 

Na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu w dniu 16 lipca 2020r. po 

realizacji tematu z ramowego planu pracy: Stan dróg w Gminie Zduny członkowie komisji 

wnioskują:  

- o kontrole patrolu policji na ul. Polnej oraz na ul. Mickiewicza w Zdunach. Po zamknięciu ul. 

Kobylińskiej i ul. Kopernika wzmorzył się ruch na ul. Polnej i poruszający się w tym rejonie 

użytkownicy ruchu nie stosują się do obowiązującego ograniczenia prędkości 40km/h. Natomiast w 

przypadku ul. Mickiewicza użytkownicy ruchu drogowego nie przeszczekają zakazu ruchu na 

odcinku ulicy, na której są prowadzone prace archeologiczne i nie korzystają z wyznaczonego 

objazdu.  
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- wniesiono również o poprawę nawierzchni, poprzez uzupełninie ubytków tłuczniem na ul. 

Piaskowej oraz na mostku na ulicy Masłowskiego w kierunku pl. Skargi.  

- zgłoszono również zapadająca się studzienkę na ul. Polnej 28 w Zdunach. 

Innych wniosków pisemnych nie zgłoszono.  

 

5. Udział członków Komisji w posiedzeniach w 2020r. przedstawia się następująco: 

LP NAZWISKO i IMIĘ OB. NU. NN. 

1. Sławomira Kuś   9 - - 

2. Dionizy Waszczuk 9 - - 

3 Michał Płonka 9 - - 

4. Mirosława Sajur 7 2 - 

5. Monika Paszek 9 - - 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

mgr Sławomira Kuś 

 

Sporządziła:  

mgr Barbara Fornal 

Inspektor ds. obsługi RM 
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Załącznik nr 2 

UCHWAŁA NR XXVIII/…/2020 

RADY MIEJSKIEJ W ZDUNACH 

z dnia 27 stycznia 2021 r. 

 

 

 

Sprawozdanie z działalności 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

ZA ROK 2020 
 

 

 

 

 

 

 

Zduny, 31 grudnia 2020r. 
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 1. Skład Komisji  

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska została powołana uchwałą nr 

II/04/2018 Rady Miejskiej w Zdunach z dnia 29 listopada 2018 r. w sprawie liczby, rodzaju i składów 

osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w Zdunach w następującym składzie: 

 Radny Janusz Hyliński - Przewodniczący Komisji 

 Radny Robert Marciniak - Z-ca Przewodniczącego Komisji 

 Radna Danuta Kułaga 

 Radna Irena Nowak  

 Radna Elżbieta Musiałowska 

Skład komisji w 2020r. nie zmienił się.  

2. Do zakresu działania Komisji należą w szczególności zagadnienia: 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska działa w zakresie następujących 

spraw: ochrony zdrowia, pomocy społecznej w tym ośrodków i zakładów opiekuńczych, ochrony 

środowiska i przyrody, wodociągów i zaopatrzenia w wodę, kanalizacji, usuwania i oczyszczania 

ścieków komunalnych, utrzymania czystości oraz urządzeń sanitarnych, wysypisk  

i unieszkodliwiania odpadów komunalnych, 

 

 3. Tematyka posiedzeń 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska w okresie sprawozdawczym odbyła 9 

posiedzeń, w tym 3 wspólne z Komisja Rozwoju Gospodarki Rolnictwa i Budżetu oraz Komisją 

Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej.  

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała 68 projektów uchwał. 

Ze względu na sytuacje epidemiologiczną w kraju i na świecie od kwietnia komisje odbywały 

się w trybie zadanym lub korespondencyjnym.  

 

W trakcie roku komisja zajmowała się następującymi tematami: 

 Działalność w zakresie produkcji ciepła w trzech kotłowniach gazowych, 

funkcjonujących w mieście Zduny przy ul. Kobylińskiej, ul. Łacnowej oraz os. Madalińskiego 

w Zdunach - posiedzenie wyjazdowe. 

Po omówieniu projektów uchwał członkowie komisji udali się na wizje lokalną do trzech kotłowni 

gazowych funkcjonujących w mieście Zduny przy ul. Kobylińskiej, ul. Łacnowej oraz 

os. Madalińskiego. Z funkcjonowaniem kotłowni członków komisji zapoznała Jolanta Junony 

pracownik obsługujący kotłownie gazowe. 

Gmina Zduny prowadzi działalność w zakresie produkcji ciepła w trzech kotłowniach gazowych, 

funkcjonujących w mieście Zduny. Obecnie gmina zarządza trzema kotłowniami: 
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1) kotłownią gazową na os. Madalińskiego 4 - 5 kotłów gazowych GENS o mocy 750KW, 

dostarczający ciepło do 361 mieszkańców, 

2) kotłownią gazową na ul. Łacnowa 60 - 1 kocioł gazowy De Dietrich o mocy 221KW, 

dostarczający ciepło do 134 mieszkańców, 

3) kotłownią gazową na ul. Kobylińska 38 - 2 kotły gazowe BUDERUS o mocy 290KW, 

dostarczający ciepło do 61 mieszkańców. 

Cena ciepła za 1 GJ określona jest Uchwałą nr X/75/2019 w sprawie zatwierdzenia taryfy dla ciepła 

dostarczonego z urządzeń zaopatrzenia w energię cieplną stanowiących własność Gminy Zduny. 

W taryfie zastosowano jedną grupę odbiorców, którym wytwarzane ciepło jest dostarczane za 

pomocą sieci ciepłowniczej przez Krotoszyńską Spółdzielnię Mieszkaniową i wspólnoty 

mieszkaniowe w Zdunach. Zawarte w uchwale taryfy obowiązują w okresie od dnia 1 października 

2019 r. do dnia 30 września 2020 r. 

Okres grzewczy obowiązuje w okresie październik – kwiecień. 

Uchwała zawiera również warunki stosowania cen oraz zasady wprowadzania cen. 

Serwis wzywany jest przed uruchomieniem sezonu i na zakończenie sezonu oraz przypadku 

wystąpienia awarii pieca. Z funkcjonowaniem kotłowni i ich obsługą nie ma większych kłopotów. 

 

 Realizacja zadania „Poprawa wizerunku Sali Wiejskiego Domu Kultury w sołectwie 

Bestwin” w ramach konkursu "Pięknieje wielkopolska wieś" - posiedzenie wyjazdowe  

W tym punkcie członkowie komisji udali się do Bestwina do sali wiejskiej. Z zasadami 

funkcjonowania sali zapoznał radnych Sołtys Wsi Bestwin Grzegorz Szafraniak. 

Sala Wiejskiego Domu Kultury w Sołectwie Bestwin została wyremontowana przy 

współfinansowaniu ze środków Samorządowego Województwa Wielkopolskiego w ramach 

programu "Wielkopolska Odnowa Wsi 2013-2020”, z konkursu „Pięknieje Wielkopolska Wieś”. W 

ramach projektu dokonano remontu i poprawy funkcjonalności sali poprzez wyrównanie podłoży 

betonowych, wyłożenie na podłogę wykładziny PCV do obiektów użyteczności publicznej, 

renowację podłoża drewnianego sceny, rozebranie boazerii sufitowej drewnianej, ułożenie ekranu 

zabezpieczającego z folii oraz izolacji cieplnej z wełny mineralnej o grubości 15 cm i wymianie 

grzejników. Zamontowano także nowe oprawy świetlówkowe z lampami LED. Salę można 

wynajmować na warunkach i zasadach określonych w Zarządzeniu Burmistrza Zdun nr 45/2015 z 

dnia 07.04.2015r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie ze świetlicy wiejskiej w 

Bestwinie oraz wprowadzenia regulaminu korzystania ze świetlicy wiejskiej w Bestwinie. 

Administratorem obiektu jest sołtys Bestwina Grzegorz Szafraniak. 

Uwag do funkcjonowania Wiejskiego Domu Kultury Bestwinie nie zgłoszono.  
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 W kwietniu odbyło się posiedzenie wspólne komisji stałych, na którym omamiano projekty 

uchwał. Była to pierwsza komisja w trybie zdalnym 

 Zapoznanie się ze sposobem udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Zduny 

na dofinansowanie kosztów wymiany systemów ogrzewania węglowego na nowe ekologiczne 

źródła ogrzewania na terenie Gminy Zduny. 

Temat szczegółowo przedstawił Adrian Matysiak, który wyjaśnił, iż zasady dofinansowania znajdują 

się „Regulaminie udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Zduny na dofinansowanie 

kosztów wymiany systemów ogrzewania węglowego na nowe ekologiczne źródła ogrzewania na 

terenie Gminy Zduny”, który został przyjęty Uchwałą Rady Miejskiej w Zdunach nr XLIX/346/2018 

z dnia 17 października 2018 r. Program zakłada, iż wymianie podlegają kotły pozaklasowe tzw. 

„kopciuchy” na nowe ekologiczne źródła ogrzewania, czyli niskoemisyjne, wysokosprawne 

urządzenia grzewcze takiej jak: kocioł gazowy, kocioł gazowo-olejowy, kocioł elektryczny, kocioł 

na biomasę, kocioł na paliwo stałe, przy czym kocioł taki musi posiadać certyfikat ekoprojektu, 

posiadać wyłącznie automatyczne podawanie palia oraz nie może posiadać rusztu awaryjnego oraz 

elementów umożliwiających jego zamontowanie. Warunkiem ubiegania się o udzielenie dotacji jest: 

- montaż nowych ekologicznych źródeł ogrzewania, wyłącznie fabrycznie nowych materiałów i 

urządzeń; 

 - likwidacja wszystkich dotychczasowych służących do ogrzewania pieców lub kotłów oraz brak 

innego ogrzewania (likwidacja nie dotyczy pieców kaflowych o ile zostanie trwale usunięte 

połączenie pieca z przewodem kominowy oraz kominków bez pieca płaszcza wodnego, jeżeli nie 

stanowią głównego źródła zaopatrzenia w ciepło); 

 - nowe źródło ciepła musi stanowić główne źródło ogrzewania budynku lub lokalu mieszkalnego 

przez okres minimum 5 lat.  

Mieszkańcy składają wnioski do Urzędu Miejskiego w Zdunach i dofinansowanie przyznawane jest 

zgodnie z kolejnością wpływu do Urzędu oraz posiadanymi przez gminę środków w danym roku. 

Mieszkańcy otrzymują informacje o zakwalifikowaniu się do dotacji, następnie podpisywana jest 

umowa między mieszkańcem a gminą. Umowa zawiera wszystkie szczegóły udzielenia dotacji m.in. 

terminy realizacji oraz dokumenty potrzebne do rozliczenia. Dofinansowanie wynosi 50% ceny 

zakupu i montażu nowego ekologicznego źródła ogrzewania, nie więcej jednak niż 2 500,00 zł. 

Oczywiście mieszkańcy muszą przedstawić faktury lub rachunki. Rozliczenie dotacji następuje do 30 

listopada danego roku. Po złożeniu wniosku o rozliczenie następuje wizja lokalna u mieszkańca. 

Jeżeli wszystko jest dobrze to wtedy następuje przelew. W 2019 r. dotowano do wymiany 20 szt. 

nowego ekologicznego źródła ogrzewania, w tym: 

 a) 1 szt. kocioł na biomasę; 

 b) 5 szt. kocioł na paliwo stałe;  
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c) 14 szt. kocioł gazowy.  

Całkowita kwota dotacji w 2019 r. wyniosła 49.415,26 zł. W 2020 r. złożono 13 wniosków i 

podpisano umowy z 12 mieszkańcami na łączną kwotę 30 000,00 zł (jeden wniosek jest rezerwowy) 

– 4 szt. piec ekogroszek ekoprojekt, 8 szt. piec gazowy. Mieszkańcy będą się rozliczać do listopada 

2020 r.1 

 

 Przygotowania do sezonu letniego na basenie kąpielowym w Zdunach - posiedzenie 

wyjazdowe. 

 Po omówieniu materiałów sesyjnych członkowie komisji przystąpili do realizacji tematu  

z ramowego planu pracy.  

Nie wniesiono uwag do działań omawianego tematu. 

 

 Funkcjonowanie Stacji Uzdatniania Wody w Konarzewie po modernizacji obiektu, dalsze 

potrzeby i plany - posiedzenie wyjazdowe. 

W tym punkcie członkowie komisji udali się do Stacji Uzdatniania Wody w Konarzewie.  

Z tematem członków komisji zapoznała Joanna Wojtaszek Prezes PWiK Sp. z o. o.  

Uwag do funkcjonowania placówki nie wniesiono.  

 Analiza wykonania budżetu Gminy Zduny za I półrocze 2020r., informacji o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz o przebiegu realizacji 

przedsięwzięć Gminy Zduny za I półrocze 2020r. oraz informacji o przebiegu wykonania 

planu finansowego ZOK oraz Biblioteki Publicznej. 

We wrześniu na posiedzeniu analizowano wykonanie budżetu za I półrocze 2020r. Szczegóły zostały 

podane w protokole z komisji.  

 Stan bezpieczeństwa placów zabaw i siłowni zewnętrznych: Osiedle Madalińskiego i ul. 

Okrężna w Zdunach oraz miejscowości Chachalnia - posiedzenie wyjazdowe. 

Po omówieniu materiałów sesyjnych członkowie komisji udali się na wizję placów zabaw. 

Uwag do stanu technicznego urządzeń znajdujących się na gminnych placach zabaw nie wniesiono.  

 Zapoznanie się z funkcjonowaniem Oczyszczalni Ścieków w Zdunach oraz realizacją 

zadania „Przebudowa i rozbudowa oczyszczalni ścieków w Zdunach - Pomieszczenie 

Stacji Odwadniania Osadu” 

 Temat w formie pisemnej przestawiła Joanna Wojtaszek Prezes PWiK sp z o. o. Uwag do 

omawianego tematu nie wniesiono.  

 
1 Auror: Adrian Matysiak  
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 Zapoznanie się z działalnością, wyposażeniem oraz potrzebami Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Zdunach - posiedzenie wyjazdowe.  

Członkowie komisji udali się do remizy strażackiej mieszczącej się przy ul. Masłowskiego w 

Zdunach. Temat z ramowego planu pracy przedstawili druhowie z OSP Zduny.  

Warto zauważać, że w październiku 2020r. jednostka otrzymała długo wyczekiwany wóz bojowy MAN 

GCBA. Po serii przeprowadzonych szkoleń i ćwiczeń od połowy listopada do pododdziału bojowego 

został włączony nowy pojazd. Jest to 11 mechaniczny pojazd w historii jednostki. Ciężki Samochód 

Ratowniczo-Gaśniczy na podwoziu MAN TGM został dostarczony przez kielecką firmę Moto-Truck. 

Koszt zakupu wyniósł 1 mln 33 tys., zł. z czego: 550 tys. zł wyłożyła Komenda Główna Państwowej 

Straży Pożarnej, 450 tys. zł - gmina Zduny, a pozostałe 33 tys. zł – zebrano wśród społeczeństwa, 

przedsiębiorców, duchowieństwa a także wśród druhów jednostki.2 

 Po przedstawieniu tematu przez Druhów z OSP Zduny, członkowie Komisji postanowili 

 o rozpatrzeniu możliwości zwiększenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

przysługującego członkom ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy i Miasta Zduny na 

kolejnym posiedzeniu. W związku z powyższym zwrócono się do burmistrza o przygotowanie 

stosownych analiz.  

 Podsumowanie pracy Komisji w 2020r.  

W grudniu komisja zapoznała się i przeanalizowała projekt budżetu na 2021r., podsumowała prace 

w roku bieżącym oraz opracowała ramowy plan pracy na kolejny rok.  

Ponadto komisja zajmowała się opiniowaniem bieżących projektów uchwał Rady Miejskiej oraz 

wpływającą korespondencją.  

 

4. Zgłoszono następujące wnioski do realizacji: 

4.1 Po wizji kotłowni gazowych w Zdunach komisja wnioskowała o  

A. Kotłownia gazowa ul. Kobylińska 38, 63-760 Zduny. 

Po wizji lokalnej komisja wnioskuje do Burmistrza Zdun o: 

wywóz złomu z terenu kotłowni i utylizację starych, zdemontowanych i nieużywanych piecy, 

które znajdują się w pomieszczeniach kotłowni. 

- remont pomieszczenia, w którym znajdując się piece. Z dolnej części ścian, płatami odpada tynk i 

farba, 

- zabezpieczenie niebezpiecznie wystającego wyłazu z posadzki w głównym pomieszczeniu 

kotłowni, 

- wyposażenie pomieszczenia rozdzielni zaworów w lampę z wyłącznikiem światła. 

 
2Źródło: www.ospzduny.pl 
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B. Kotłownia gazowa Osiedle Madalińskiego 4, 63-760 Zduny. 

Po wizji lokalnej komisja wnioskuje do Burmistrza Zdun zabezpieczenie otwierania drzwi 

kotłowni w taki sposób, aby uniemożliwić zaparkowanie pojazdu bezpośrednio przed wejściem do 

kotłowni. Pojazdy parkują przed drzwiami kotłowni, co często uniemożliwia ich swobodne 

otwarcie. 

Wnioskuje się o postawienie w tym miejscu barierki lub słupków zabezpieczających. 

C. Kotłownia gazowa ul. Łacnowa 60, 63-760 Zduny. 

Po wizji lokalnej komisja wnioskuje do Burmistrza Zdun o: 

- wywóz złomu z terenu kotłowni, 

- należyte zabezpieczenie niebezpiecznych dziur znajdujących w okolicy wejścia do kotłowni, 

- wyposażenie wejścia do kotłowni w działającą lampę wyposażoną w fotokomórkę. Zejście do 

pomieszczenia kotłowni jest strome i niebezpieczne. 

4.2.  Ekwiwalent pieniężny dla członków OSP Gminy Zduny  

Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska na posiedzeniu wyjazdowym  

w dniu 18.11.2020r zgodnie z ramowym planem pracy zapoznała się z działalnością, wyposażeniem 

oraz potrzebami Ochotniczej Straży Pożarnej w Zdunach. 

Po przedstawieniu tematu przez Druhów z OSP Zduny, członkowie Komisji postanowili o 

rozpatrzeniu możliwości zwiększenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego przysługującego 

członkom ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy i Miasta Zduny. 

W związku z powyższym zwrócono się z prośbą o przygotowanie stosownych analiz. 

 

5. Udział członków Komisji w posiedzeniach w 2020r. przedstawia się następująco: 

LP NAZWISKO i IMIĘ OB. NU. NN. 

1. Hyliński Janusz 9 -  

2. Kułaga Danuta 9 - - 

3 Marciniak Robert 9 - - 

4. Musiałowska Elżbieta 8 1 - 

5. Nowak Irena 9 - - 

Przewodniczący Komisji 

mgr Janusz Hyliński  

Sporządziła:  

mgr Barbara Fornal 

Inspektor ds. obsługi RM 
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Załącznik nr 3 
UCHWAŁA NR XXVIII/…/2020 
RADY MIEJSKIEJ W ZDUNACH 
z dnia 27 stycznia 2021 r. 

 

 

 

Sprawozdanie z działalności 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej  

 

ZA ROK 2020 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zduny, 31 grudnia 2020r. 
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 1. Skład Komisji  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej została powołana uchwałą nr II/04/2018 Rady 

Miejskiej w Zdunach z dnia 29 listopada 2018 r. w sprawie liczby, rodzaju i składów osobowych 

stałych Komisji Rady Miejskiej w Zdunach w następującym składzie: 

 Radna Karolina Jankowska - Grzybek - Przewodnicząca Komisji 

 Radny Artur Wiatrak - Z-ca Przewodniczącej Komisji 

 Radna Magdalena Konrady  

 Radna Barbara Kempiak 

 Radna Ewa Chyła 

Skład komisji w 2020r. nie zmienił się. 

 Do zakresu działania Komisji należą w szczególności zagadnienia: 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej działa w zakresie następujących spraw: edukacji 

publicznej, kultury, w tym bibliotek gminnych i innych placówek upowszechniania kultury, kultury 

fizycznej, w tym terenów rekreacyjnych i urządzeń sportowych. 

 

3. Tematyka posiedzeń 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej w okresie sprawozdawczym odbyła 10 posiedzeń, 

w tym 3 wspólne z Komisją Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska oraz  

Komisja Rozwoju Gospodarki Rolnictwa i Budżetu  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała 68 projektów uchwał. 

W trakcie roku komisja zajmowała się następującymi tematami: 

 

 Działania Biblioteki Publicznej Gminy i Miasta Zduny podejmowane na rzecz rozwoju 

mieszkańców gminy Zduny-  

W styczniu członkowie komisji udali się do Biblioteki Publicznej Gminy i Miasta Zduny. Z 

działaniami na rzecz kultury zapoznała członków komisji dyrektor Mirosława Szymczak. Biblioteka 

Publiczna w Zdunach istnieje od 1948 r. Od 1999 r. jej siedziba znajduje się w budynku po dawnej 

Zasadniczej Szkole Zawodowej. Biblioteka posiada dwie filie: w Baszkowie i Konarzewie. 

Biblioteka w Zdunach posiada oddziały dla dzieci, młodzieży i dorosłych. Czynna jest także 

czytelnia. W instytucji tej prowadzone są kursy języków obcych: j. angielski, hiszpański i włoski, 

kursy komputerowe dla seniorów. Biblioteka organizuje też wystawy, wernisaże, spotkania ze 

współczesnymi autorami książek, wycieczki, spotkania dla maluchów. Dzieci i młodzież 

zdunowskich szkół uczestniczą w lekcjach bibliotecznych. W wakacje i ferie biblioteka prowadzi 

ciekawe zajęcia dla dzieci. Biblioteka Publiczna Gminy i Miasta Zduny jest ukierunkowana na 
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zaspokajanie potrzeb czytelniczych i informacyjnych społeczeństwa, upowszechnianie wiedzy i 

kultury oraz zapewnienie sprawnego funkcjonowania sieci bibliotecznej na terenie jej działania. 

Biblioteka w Zdunach jest przystosowana do osób niepełnosprawnych, otrzymała również 

wyróżnienie za działalność na rzecz seniorów. Corocznie zwiększa ilość woluminów. 

W 2019r. biblioteka główna wraz z filiami zorganizowała 500 różnorodnych spotkań, w których 

uczestniczyło 8480 uczestników mieszkańców gminy i okolic w różnym wieku.  

Obiekt o wysokim standardzie, w pełni zmodernizowany, otwarty dla lokalnej społeczności dla 

grup w różnym wieku, z nastawieniem na rozwój kulturalny społeczeństwa. 

 

 Realizacja zadań statutowych przez Zdunowski Ośrodek Kultury w Zdunach.  

Z działalnością ZOK zapoznała członków komisji dyrektor Jolanta Szymanowska.  

Głównym celem Ośrodka jest prowadzenie wielokierunkowej działalności rozwijającej  

i zaspokajającej potrzeby kulturalne mieszkańców. Upowszechnianie i promowanie kultury lokalnej 

w kraju i zagranicą. Dbanie o tradycje i przywiązanie miejscowej społeczności  

do regionu Wielkopolski – jej dziedzictwa kulturowego. 

ZOK wypracowuje własny, społecznie akceptowany program, do którego przygotowuje  

i pozyskuje lokalną społeczność, tak aby w sposób naturalny uczestniczyła w niej i ją współtworzyła. 

Celem realizowanego programu kultury jest wspieranie i ugruntowywanie więzi społecznych i 

promowanie tolerancji. 

W dłuższej wypowiedzi Pani Dyrektor przedstawiła działania prowadzane przez ośrodek w ciągu 

ostatnich lat. Mówczyni zwróciła uwagę, że w ciągu ostatniego czasu zwiększyła się partycypacja 

organizacji pozarządowych w organizowaniu różnego rodzaju imprez. ZOK otwarty jest na działania 

i inicjatywy mieszkańców i organizacji NGO.  

W dalszej części obrad szczegółowo udzielała odpowiedzi na zapytania członków komisji.  

Uwag do działalności ośrodka członkowie komisji nie wnieśli. 

 W kwietniu odbyło się posiedzenie wspólne komisji stałych, na którym omamiano 

projekty uchwał. Była to pierwsza komisja w trybie zdalnym. 

 Realizacja zadań oświatowych w Szkole Podstawowej w Baszkowie oraz Szkole 

Podstawowej w Zdunach. Zapoznanie ze stanem organizacyjno – technicznym, potrzebami 

inwestycyjnymi oraz planami edukacyjnymi jednostki oświatowej. 

Temat członkom komisji z ramienia Szkoły Podstawowej w Zdunach przedstawił dyrektor placówki 

Andrzej Hejdysz, a ze Szkoły Podstawowej w Baszkowie zastępca dyrektora Małgorzata Patryas oraz 

sekretarz szkoły Beata Dwojak.  

W tym punkcie członkowie komisji analizowali arkusz organizacyjnym na rok szkolny 2020/2021 

oraz wydatki w 2019 i 2020r. obu placówek. W dłuższej dyskusji członkowie komisji poruszyli 
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również kwestię podziału na grupy językowe, redukcji liczby klas w dwóch rocznikach, liczby 

zwolnień nauczycieli, liczby godzin nauczania, zatrudnienia nauczycieli z podziałem na pełno i 

niepełnozatrudnionych. Szczegółowo analizowano wydatki obu placówek z uwzględnianiem 

wydatków ponoszonych na dowozy i stołówkę szkolną oraz wyliczone koszty na 1 ucznia w roku 

szkolnym. Temat postanowiono kontynuować na kolejnym posiedzeniu. 

 Analiza arkuszy organizacyjnych za rok szkolny 2019/2020 oraz 2020/2021 oraz analiza 

wydatków poniesionych w 2019 roku oraz 2020 roku na placówkę SP Zduny i SP 

Baszków. 

W tym punkcie posiedzenia zgromadzeni szczegółowo analizowali temat arkuszy 

organizacyjnych w SP Zduny i SP Baszków na rok szkolny 2020/2021. W dalszej części obrad 

zgromadzeni rozpatrzyli drobiazgowo wydatki poniesione przez placówki w latach 2019-2020.  

 Główną tematyką spotkania było omówienie przyczyn i skutków zmniejszenia zespołów klasowych 

w dwóch rocznikach 2007 i 2008 od nowego roku szkolnego w SP Zduny. Oznaczało to likwidację 

4 klas VI i VII i stworzenie w tych rocznikach trzech klas do 25 uczniów. Redukcja liczby klas w 

danym roczniku wiązałaby się również ze zwolnieniami nauczycieli. 

W trakcie dyskusji szczegółowo omówiono arkusze organizacyjne obu placówek 

oświatowych oraz wydatki bieżące szkół w latach 2019 - 2020. Strony przedstawiały argumenty za i 

przeciwko likwidacji oddziałów klasowych oraz likwidacji podziału na grupy językowe. Szukano 

rozwiązań i proponowano oszczędności w innych dziedzinach, aby uniknąć likwidacji klas.   

Po dłuższej wymianie argumentów i wyjaśnień dotyczącej obecnej sytuacji finansowej gminy 

ze względu na wprowadzony stan epidemii, złożonych deklaracjach dyrektorów szkół  

o szukaniu oszczędności w każdej dziedzinie życia szkoły oraz przede wszystkim mając 

 na względzie dobro uczniów założono, że oddziały nie będą łączone.  

Radni w imieniu swoim i rodziców dzieci wnieśli apel do Burmistrza Zdun, aby zrezygnował z 

likwidacji klas w imię dobra młodzieży, których życie nie jest łatwe w dzisiejszym czasie.  

Zgodnie zauważono, że w dobie pandemii szczególnie młodzież szkolna znajduje się  

w trudnym czasie, a kolejna zmiana środowiska szkolnego spotęguje już istniejące problemy 

wychowawcze.  

 Aktywna forma spędzania wolnego czasu wśród dzieci i młodzieży realizowana na 

obiekcie basen kąpielowy w Zdunach 

Członkowie komisji po omówieniu materiałów sesyjnych udali się na obiekt basenu. Uwag do 

sposobu przygotowania obiektu do sezonu, przy obecnie obowiązujących obostrzeniach sanitarnych 

nie wniesiono. Z tematem zapoznał członków komisji Miłosz Zwierzyk.  

 Promocja aktywnego trybu życia wśród mieszkańców Gminy Zduny na obiekcie 

sportowym MOJE BOISKO- MÓJ ORLIK 2012 w Zdunach 
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Po zakończeniu omawiania projektów uchwał członkowie komisji udali się na obiekt sportowy MOJE 

BOISKO- MÓJ ORLIK 2012 w Zdunach, gdzie Włodzimierz Kokot przedstawił temat z ramowego 

planu pracy.  

W trakcie pobytu na ul. Strzeleckiej zwrócono uwagę na konieczność remontu szatni Cukrowniczego 

Klubu Sportowego, który znajduje się na stadionie miejskim. Obiekt ten należy do klubu sportowego 

CKS Zduny, jednak bez wsparcia gminy remont nie dojdzie do skutku.  

Po wysłuchaniu zasad i trybu organizacji pracy i korzystania z Boiska ORLIK członkowie komisji 

zaproponowali, aby ORLIK wykorzystać również na organizowanie zawodów sportowych dla 

drużyn podwórkowych w różnych kategoriach wiekowych, min. w sekcjach: piłki nożnej, siatkówki 

czy koszykówki. Ponieważ działalność Akademii Reissa w Zdunach zmniejszyła swoją aktywność, 

zaproponowano by utworzyć w przyszłości Akademię Małych Talentów dla dzieci z klas 1-3, w celu 

propagowania sportowego trybu życia wśród najmłodszych. 

Innych uwag do omawianego tematu nie wniesiono.  

 Wychowanie przedszkolne realizowane przez Przedszkole Publiczne Oddział w 

Bestwinie. 

Temat przedstawiła Kinga Kalak. Ze względu na obowiązujące obostrzenia nie było możliwości, aby 

członkowie komisji zwiedzili osobiście oddział w Konarzewie, dlatego zaprezentowano członkom 

komisji krótki film prezentujący obecny stan pomieszczeń placówki po przeprowadzonym remoncie. 

Członkowie komisji nie kryli swojego zachwytu jak placówkę zmodernizowano.  

Uwag do przedstawionego tematu nie wniesiono.  

Odział w Bestwienie został generalnie wyremontowany w ramach projektu Modernizacja budynków 

Przedszkola Publicznego w Zdunach, z programu WRPO.  

W ramach tego projektu przedszkole w Zdunach i jego oddział w Bestwinie zostały wyposażone 

w nowoczesne pomoce dydaktyczne, uzyskując nowe pomieszczenia dydaktyczne. Bestwin zyskał 

plac zabaw z prawdziwego zdarzenia. 

W ramach projektu przewidziano modernizację przedszkola publicznego w Zdunach oraz jego 

oddziału w Bestwinie. Obie inwestycje obejmowały istniejące budynki. 

Zakres prac obejmował w Oddziale w Bestwinie prace: montażowe, remontowe, wykończeniowe, 

prace w zakresie wymiany ogrzewania, wentylacji z rekuperacją, całkowitej wymiany posadzek, 

nowych tynków, nowej instalacji elektrycznej, stolarki okiennej i drzwiowej, wyposażenia szatni dla 

dzieci. Budynek został przystosowany do obowiązujących przepisów przeciwpożarowych.  

 Zapoznanie się z działalnością Kół Gospodyń Wiejskich na terenie Gminy Zduny.  

W tym punkcie członkowie komisji zapoznali się z działalnością Kół Gospodyń Wiejskich  

na terenie gminy Zduny. Koło Gospodyń Wiejskich jest dobrowolną, niezależną od administracji 
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rządowej i jednostek samorządu terytorialnego, samorządną społeczną organizacją mieszkańców wsi, 

wspierającą rozwój przedsiębiorczości na wsi i aktywnie działającą na rzecz środowisk wiejskich. 

Działalność kół uregulowana jest w ustawie o kołach gospodyń wiejskich z dnia 9 listopada 2018r.  

Na terenie gminy Zduny działają następujące KGW: 

1) KGW Baszków „Kraina Długosza” - Prezes Karina Płonka 

2) KGW Bestwin - Prezes Magdalena Konrady  

3) KGW Chachalnia – Prezes Bożena Kempińska 

4) KGW Konarzew – Prezes Sławomira Ryba  

5) KGW Perzyce – Prezes Maria Marszałek  

6) KGW Ruda - Prezes Róża Aleksandrzak  

7) KGW Zduny – Prezes Danuta Kręc  

 

Wszystkie koła mogą pochwalić się ponad 70 - letnią tradycją. Pannie z kół organizowały niegdyś 

kursy szycia, gotowania czy haftu. Dziś organizacją ferie, Mikołajki i Dzień Dziecka dla dzieci, 

wigilie dla samotnych, wycieczki dla mieszkańców wsi, zabawy karnawałowe i andrzejkowe  

a w okresie letnim festyny. Spotkają się z okazji różnych świąt i uroczystości. Biorą udział  

w konkursach gminnych i powiatowych. Osiągając spektakularne sukcesy.  

Szczegółową działalność KGW Baszków przedstawiła Karina Płonka, KGW Bestwin przedstawiła 

Magdalena Konrady, KGW Perzyce Magdalena Talaga, a KGW Chachalnia – Bożena Kempińska. 

Obecnie w ogłoszonej epidemii w kraju członkinie koła ograniczyły swoją działalność,  

ze względów bezpieczeństwa mieszkańców odwołano zaplanowane imprezy plenerowe. Fundusze 

pozyskane z ARiMR koła przeznaczyły głównie na doposażenie sal wiejskich lub zakup innych 

potrzebnych sprzętów AGD do realizacji swoich zadań statutowych. 

 Są to organizacje pożytku publicznego, utrzymujące się z państwowych dotacji, składek 

członkowskich i „wolnych datków” od sponsorów. 

Po wysłuchaniu przedstawicieli kół członkowie komisji podziękowali za bezinteresowne 

poświęcenie własnego czasu, aktywne działania nastawione na integrację lokalnego społeczeństwa 

oraz za wpieranie różnych akcji charytatywnych.  

Uwag do działalności KGW nie wniesiono.  

 

 Omówienie projektu budżetu na 2021r. Podsumowanie pracy Komisji w 2020 r. oraz 

ustalenie planu pracy na 2021 r. 

W grudniu Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zapoznała się i przeanalizowała projekt 

budżetu na 2021r., podsumowała prace w roku bieżącym oraz opracowała ramowy plan pracy na 

kolejny rok.  
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Ponadto komisja zajmowała się opiniowaniem bieżących projektów uchwał Rady Miejskiej oraz 

wpływającą korespondencją.  

Ze względu na wprowadzenie obostrzeń sanitarnych w kraju nie udało zrealizować się jednego tematu 

z ramowego planu pracy, zaplanowanego na listopad. 

  

4. Zgłoszono następujące wnioski do realizacji: 

 W roku 2020r. komisji nie złożyła pisemnych wniosków. 

 

5. Udział członków Komisji w posiedzeniach w 2020r. przedstawia się następująco: 

LP NAZWISKO i IMIĘ OB. NU. NN. 

1. Karolina Jankowska Grzybek 10 - - 

2. Ewa Chyła 10 - - 

3 Barbara Kempiak 10 - - 

4. Magdalena Konrady 10 - - 

5. Artur Wiatrak 9 1 - 

 

Przewodnicząca Komisji 

 

mgr Karolina Jankowska Grzybek 

 

 

Sporządziła:  

mgr Barbara Fornal 

Inspektor ds. obsługi RM 

 


